
Zápisnica 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 24.10. 2023 na Obecnom úrade 

v Smrdákoch 

 

Prítomní:  Igor Denkóci, Ing. Ferdinand Antálek,  Bc. Ľubomír Janík,  Mgr. Miroslava 

Poláková, Viera Ježová 

 

Ospravedlnení:  Ing. Zlatica Slováková- kontrolórka obce,  

                          Ing. Stanislav Perička, Ing. Ondrej Bederka 

 

Otvorenie 

 

Dnešné rokovanie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, ktorá 

privítala všetkých prítomných.  

Podľa prezenčnej listiny konštatujem, že sú prítomní 5 poslanci a rokovanie dnešného obecného 

zastupiteľstva je teda uznášania schopné. Zároveň starostka obce ospravedlnila: Ing. Zlaticu 

Slovákovú, Ing. Stanislava Peričku a Ing. Ondreja Bederku 

 

Za overovateľov zápisnice určila pána Igora Denkóciho a Ing. Ferdinanda Antálka 

 

Za zapisovateľku dnešného rokovania OZ bola určená Eva Milotová-    pracovníčka obecného 

úradu.  

 

V pozvánke  ste dostali program dnešného OZ  chcem sa spýtať,   či  má niekto návrh na 

doplnenie programu?  Ak nie dávam hlasovať  kto je za , aby sa dnešné rokovanie OZ riadilo 

programom zaslaným v pozvánke: 

1. Otvorenie 

2. Príprava VZN na rok 2024 

3. Výška poukážok pre dôchodcov 

4. Návrh na zmeny výšky stravného  

5. Plán kultúrnych  a spoločenských  akcií na rok 2024 

6.  Rôzne  

7. Diskusia 

 

 

 



Ďakujem a konštatujem že poslanci prijali  

                                   UZNESENIE  č. 19/2023 

v ktorom schvaľujú program dnešného riadneho obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie:  za:    poslancov  5               proti:                          zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou poslancov.  

  

1. Otvorenie- uskutočnené. 

2. Príprava  VZN na rok 2024  

Na klube starostov sme rozprávali o tom, že štát k nám pristupuje veľmi zle a kolegovia 

tvrdia, že máme zvyšovať dane ja s tým nie som celkom stotožnená.   Máme tabuľku neviem 

či zvýšiť ak tak len ornú pôdu.  

 VZN dane z nehnuteľností zase musíme vyrovnať nesúlad medzi najmenšou a najväčšou 

sadzbou dane zo stavieb PLK. Medzi najmenšou sadzbou a najväčšou nesmie byť viac ako 10 

násobok.  

Navrhla by som zvýšiť daň za psa 

z 3,50 na 5,- € 

zo 7 € na 10,- € v bytových domoch 

Daň za ornú pôdu, chmelnice, vinice... z 0,50 % zo základu dane na 0,80 % zo základu dane 

Predajný stánok z 3,50 € na 5 €,  v prípade rozšírenej plochy 7 €/deň 

Daň za ubytovanie Čl . 21 sadzba dane  z 0,80 na 1,0 €  , alebo viac?  

 

Poslanci súhlasili s návrhom na zvýšenie sadzieb. 

 

VZN komunálne odpady- stretnutie na klube ak bude v zákone daná povinnosť biologicko 

mechanická úprava komunálneho odpadu pred skládkovaním tak si neviem ani vôbec 

predstaviť výšku za TKO podľa predpokladov  nárast tak o cca 15-18 € na  osobu. Máme dve 

možnosti buď zdvihneme teraz niečo a na budúci rok niečo. Alebo naraz na budúci rok o tých 

spomínaných 15-18 €. Inak by som asi len navýšila platbu za občana na 30,- resp. 31,- €. 

Poslanci navrhli sumu 35 € na osobu. 

Zmena sadzby pre podnikateľské objekty objem nádoby 660 l máme 12,- € návrh 17,- € 

A 1100 l je 17,- návrh na 18,-€. 



Zber drobných stavebných odpadov máme 0,020 € za kg. Návrh  je 0,060. Nemám tu Mirku 

a do budúceho schvaľovania toto môžeme ešte upraviť. 

Poslanci navrhli pre podnikateľské objekty objem nádoby 660 l  sumu 14 €  a pre objem 

nádoby 1100 l sumu 18 € a zber drobných stavebných odpadov na sumu 0,060 €/kg. 

Smernica o poplatkoch za úkony a služby : 

ČL. II vyhlásenie v MR doteraz sadzba 2,- návrh 5,- € 

Cintorínsky poplatok: nevyberáme poplatky  za použitie domu smútku a navrhujem navýšiť  

hrobové miesto – jedno hrob 8,-€ návrh 10,- € 

                             dvoj hrob  16,-€ návrh 20,-€ 

                             troj hrob    24,- € návrh 30,-€ 

detský hrob /do 10 rokov veku/ teraz 4,-€ návrh 5,-€. 

Poslanci súhlasili s návrhom zmeny sadzieb v smernici o poplatkoch a konštatujem, že 

poslanci prijali  

                                                     UZNESENIE  č. 20/2023 

v ktorom schvaľujú smernicu o poplatkoch platnú od 01.01.2024. 

 

Hlasovanie:  za:    poslancov  5               proti:                          zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou poslancov.  

  3. Výška poukážok pre seniorov 

Stretnutie s dôchodcami bude tento rok 03.12. 2023. Program deti MŠ a ZŠ a folklórny súbor 

Smrdáčané. Pripravíme občerstvenie ako každý rok . Vek pre seniorov pozvaných 63 rokov. 

Myslím, že najlepšie sú   peňažné poukážky v minulom roku to bolo pre každého seniora vo 

výške 10,- €.  

Chcem sa spýtať na výšku nákupnej poukážky pre tento rok . Poslanci súhlasili. 

  

Poslanci hlasovaním prijali  

                                                          UZNESENIE  č. 21/2023 

v ktorom schvaľujú výšku peňažnej nákupnej poukážky vo výške 10 € pre každého seniora od 

63 rokov veku. 

Hlasovanie:   za:  5                           proti: 0                   zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou poslancov.  

 



4. Návrh na zmeny výšky stravného: 

Tým, že sa zvýšili ceny energií, tepla a mzdy všetkých pracovníkov školstva by som dala 

návrh na zvýšenie  za cenu jedla pre zamestnancov, pre cudzích stravníkov a pre cudzích 

stravníkov dôchodcov. Obstarávanie potravín-nákup sa nemení, meníme len príspevky réžiu 

a príspevok obce- pred dôchodcov. Viď tabuľka cena jedla by sa zvýšila z 3,60 € na 4,00 €. 

Poslanci návrh prijali a preto konštatujem, že  poslanci prijali  

                                   UZNESENIE  č. 22/2023 

v ktorom schvaľujú zmenu finančného limitu pre stravníkov školskej jedálne . 

 

Hlasovanie:  za:    poslancov  5               proti:                          zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou poslancov.  

 

5. Kultúrne a spoločenské akcie na najbližšie obdobie a na budúci rok 2024 

Najbližšie by sme chceli usporiadať Martinské svetlonosenie spojené s lampiónovým 

sprievodom v predvečer hodov 11.11. 2023 ak bude pekné počasie aj s púšťaním balónov 

šťastia. V  spolupráci so ZŠ a MŠ organizovať vianočnú dedinku,  spolu so zapálením 

stromčeka na námestí a príchodom Mikuláša 5.12. 2023.  

Stretnutie dobrovoľníkov- s klasickou kapustnicou  15.12. 2023 

Ohňostroj bude a keď áno tak si myslím, že  novoročný 1.1. 2024 v podvečerných hodinách, 

aby si ho vychutnali aj deti. Minulý rok prišlo veľmi veľa ľudí. Vyjadrenie Vaše, aby sme 

mohli objednať poprípade ohňostroj.  

Poslanci súhlasili s novoročným ohňostrojom 01.01.2024 

6. Rôzne 

 Príprava rozpočtu na rok 2024 

K tomuto bodu Vám ekonómka doručila návrh rozpočtu na rok 2024. Nikto nereagoval na 

návrh teraz je priestor, aby ste sa ešte dohodli na prípadných zmenách.  

Rozpočet je naviazaný na štátny rozpočet, v tejto chvíli čakáme na to, či ho poslanci schvália. 

Ak nie potom aj štát a všetky na neho nadväzujúce subjekty teda aj obce budú musieť ísť na 

provizórium.   

    Po zapracovaní podnetov rozpočet sa bude schvaľovať na poslednom riadnom zasadnutí 

OZ a to  do 15.12. 2023   

Odmena poslancov –návrh 

Poslanci za svoju činnosť a účasť na zasadnutí dostávajú stanovenú sumu. Štatutár obce môže 

navrhnúť odmenu pre poslancov za pomoc pri organizovaní akcií môj návrh je 150,- € pre 

každého poslanca.  



 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí prijali  

                                                  UZNESENIE  č. 23/2023 

v ktorom schvaľujú odmenu poslancov za rok 2023 vo výške 150 € . 

 

Hlasovanie:  za:    poslancov  5               proti:                          zdržal sa:  

 

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou poslancov.  

 

Zásady hospodárenia- Treba vypracovať nové zásady kde sa máme správať ekonomicky, 

hospodárne a tak ďalej. Doplniť dobre osobitný zreteľ, kde by sme upravili čo najviac 

možností aby sme nemuseli robiť obchodno-verejnú súťaž. Mám na mysli napr. PD  a PZ 

nájom pôdy a pozemkov. Ak príde nejaký špekulant a ponúkne nám za ha viac sme povinný 

to akceptovať, ak nemáme osobitý zreteľ. – napr. kosenie, odhŕňanie snehu a pod.  

Vysporiadanie pozemkov, alebo stavieb časti m2 a tak znalecký posudok-musí ho vypracovať 

žiadateľ cca 150,- € . 

 

Prenájom priestorov v DOS- záujem lekárky z kúpeľov na vykonávanie estetických zákrokov. 

Otázka, či im priestor uvažujeme prenajať a za akú cenu, či tak ako objekt Lahôdky. Ak by 

sme chceli prenajať musia predložiť podnikateľský zámer a žiadosť. Určite až od nového 

roka, už musia byť prijaté zásady hospodárenia, lebo inak to nemôžeme prenajať. 

 

Na fotovoltaiku na budúci týždeň stretnutie príde konkrétne pozrieť  na budovy a uvidíme, či 

by bola možnosť uchádzať sa o dotácie. Už teraz viem, že sa to nevzťahuje na Lahôdky, lebo 

prenajímame viac ako 20% budovy a keď prenajmeme časť pavilónu DOS neviem ako by to 

bolo s MŠ. O všetkom budem informovať.  

 

Dostali sme 10ks pivných setov a plynový ohrievač na vykurovanie do stanov. Chcem použiť 

na vianočnú dedinu 5.12. 2023 

Firma, ktorá dostala od Slovak Telekomu zákazku na optiku pripravuje  podklady, súhlasy 

vlastníkov, pri zameriavaní pozemkov, sme zistili, že je tu veľký problém. Keď sa zapisovali 

z nečíselnej mapy do číselnej podľa nás kataster urobil chybu a všetky pozemky posunul 

v ulici pod bytovkami do zelených plôch, ktoré vlastnila obec a teraz sú oni vlastníkmi je to 

hlúposť, určite budeme tlačiť na kataster, aby sa to dalo na správnu mieru. Mala som už 

stretnutie s katastrom, ale oni chcú aby obec dala geometrický plán na celú ulicu skutočného 

zamerania. Sú to zase ďalšie investície naviac.  

Pani Silva Veselá sa na nás obrátila so žiadosťou zatiaľ ústnou, či by si nemohla časť balkónu 

zastrešiť lexanom. Zo severnej časti jej tam hrozne fúka. 

 



 

Z mojej strany všetko otváram diskusiu.  

Starostka dala priestor k Diskusií- keďže sa do diskusie nikto z poslancov nezapojil  

poďakovala prítomným za účasť a dnešné riadne rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.  

Ďakujem a končím dnešné rokovanie OZ, stretneme sa na poslednom riadnom zasadnutí 

v decembri.  

 

V Smrdákoch 25.10. 2023 

Zapísala:  Bc. Eva Milotová 

 

Overovatelia:                                                                                   Ingrid Tripšanská 

                                                                                                            starostka obce 


